

Chunghwa Telecom Supplier Management Website

<https://scm.cht.com.tw/outboard/NotifyDetail.aspx?id=20140425142107&gntype>



• 供應商登入 • 無帳號領標 • 申請廠商帳號 • 中華電信會員登入

公佈欄

公佈類型	外部_常態性公告	發佈單位	總公司供應處
公佈內容摘要	《公告》中華電信供應商企業社會責任相關規範		
公佈詳細內容	1.中華電信供應商社會責任準則(2011/07訂定) 2.中華電信促進供應商落實社會責任作業要點(2012/01訂定) 3.中華電信股份有限公司購案投標須知一般條款(範本)(2013/09修訂) 4.中華電信股份有限公司最有利標評選辦法(2010/7/14修訂) 5.中華電信股份有限公司建立合格供應商作業辦法(2012/07/16修訂) 6.中華電信公司電信器材合格供應商供料管理要點(2013/04/18修訂) 7.中華電信公司局外網路工程承攬廠商管理要點(2014/02/07修訂)		
相關網址			
公佈日期	2014/4/25	公佈截止日期	(永久)
聯絡人	林淑華	聯絡人電話	02-23443197

功能	檔案名稱	檔案大小 (KB)
下載	中華電信公司局外網路工程承攬廠商管理要點.pdf	225.2
下載	中華電信公司電信器材合格供應商供料管理要點.pdf	135.8
下載	中華電信供應商社會責任準則.pdf	424.5
下載	中華電信股份有限公司建立合格供應商作業辦法.pdf	119.1
下載	中華電信股份有限公司購案投標須知一般條款.pdf	245.6

Bulletin Board

Type	External-regular_announcement	Issuer	Supply Department of the Head Office
Summary	Announcement –Regulations Governing the Corporate Social Responsibility of Chunghwa Telecom Suppliers		
Details	1. Code of Corporate Social Responsibility for Suppliers of Chunghwa Telecom Co., Ltd. (enacted in July 2011)		
	2. Directions for the Promotion of the Suppliers' CSR Implementation (enacted in January 2012)		
	3. General Provisions of Instructions for Procurement and Tender of Chunghwa Telecom Co., Ltd. (Template) (enacted in September 2013)		
	4. Directions for Evaluation of the Most Advantageous Tender of Chunghwa Telecom Co., Ltd. (amended on July 14, 2010)		
	5. Directions for Establishing the List of Qualified Suppliers of Chunghwa Telecom Co., Ltd. (amended on July 16, 2012)		
	6. Operating Guidelines for Qualifying Material Suppliers of Chunghwa Telecom (amended on April 18, 2013)		
	7. Directions Governing the Management of External Network Engineering Contractors of Chunghwa Telecom (amended on February 7, 2014)		
Relevant Link			
Date of Announcement	2014/4/25	Expiration Date of Announcement	(Permanent)
Contact	Lin, Shu-Hua	Contact Number	+886 2 23443197